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Transportudvalget har i brev af 25. august 2020 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Trine Torp (SF). 

Spørgsmål nr. 657: 

Hvor mange penge bruger kommunerne samlet set til hastighedsdæmpende 

foranstaltninger, og hvor mange kritiske borgerhenvendelser modtager kom-

munerne omkring anlæg af disse foranstaltninger? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Vejdirektoratet, som har oplyst, at de ikke er i 

besiddelse af relevante data angående kommunernes udgifter til hastigheds-

dæmpende foranstaltninger.  

Jeg bemærker endvidere, at der til brug for besvarelsen af spørgsmålet vil skul-

le indhentes en meget stor mængde oplysninger fra samtlige landets kommu-

ner. Kommunerne vil på deres side skulle indlede undersøgelser af såvel udgif-

ter som optælling af modtagne kritiske borgerhenvendelser. Jeg vurderer der-

for, at det vil være for omfattende at igangsætte arbejdet, der skal til for at be-

svare spørgsmålet. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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